
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 5. september 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1092

Vil ministeren i forlængelse af samrådet den 23. august 2018 om politiets brug

af ansigtsgenkendelse kommentere artiklen ”Dansk politi har taget omstridt

teknologi i brug” fra Ekstra Bladet den 20. juni 2018, herunder specifikt udta-

lelsen: ”Som alle andre teknologiske fremskridt vurderer vi i politiet, hvordan vi

kan bruge det i for eksempel efterforskningen, forklarer Niels Denny Søren-

sen, vicepolitiinspektør og operativ chef i NC3, til Ekstra Bladet. - Det har vi

også gjort med teknologien til ansigtsgenkendelse. Og ja, vi både kender og

bruger teknologien, men af politifaglige grunde ønsker vi ikke at løfte sløret

for, hvor meget og på hvilke områder.”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Lisbeth

Bech Poulsen (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lisbeth.Poulsen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
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1/1

Retsudvalget 2017-18
REU Alm.del  Spørgsmål 1092

Offentligt


